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Abstract (en)
[origin: CN116898319A] A vacuum cleaner nozzle (2) comprising: a body (3) comprising: a base plate (4); a connecting sleeve (8); a hinge device
(9) mechanically connecting the connecting sleeve (8) to the body (3); a wet cleaning device (15), the wet cleaning device (15) comprising: a mop
(16), the mop (16) extending below the base plate (4); and a rear gap (14) located vertically above the rear portion of the base plate (4), the rear gap
(14) and the hinge arrangement (9) being configured to permit the connection sleeve (8) to pivot leftwards and at a first maximum pivot angle of at
least 75 degrees relative to the vertical extension plane, and to permit the connection sleeve (8) to pivot rightwards and at a second maximum pivot
angle of at least 75 degrees relative to the vertical extension plane.

Abstract (fr)
Le suceur d'aspirateur (2) comprend un corps principal (3) comportant une semelle (4) ; un manchon de raccordement (8) ; un dispositif
d'articulation (9) reliant mécaniquement le manchon de raccordement (8) au corps principal (3) ; un dispositif de nettoyage humide (15) comportant
une serpillère (16) s'étendant sous la semelle (4) ; et un dégagement arrière (14) situé verticalement au-dessus d'une partie arrière de la semelle
(4), le dégagement arrière (14) et le dispositif d'articulation (9) étant configurés pour autoriser un pivotement du manchon de raccordement (8) vers
la gauche et selon un premier angle de pivotement maximal d'au moins 75° par rapport à un plan d'extension vertical, et un pivotement du manchon
de raccordement (8) vers la droite et selon un deuxième angle de pivotement maximal d'au moins 75° par rapport au plan d'extension vertical.
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